
 

 

Skolebestyrelsesmøde Randersgades skole 
Foregår på P-rummet på skolen 
07.05.2025 kl. 17.00 – 19.00 

O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant  
Mette Boye H. Beck, forældrerepræsentant  
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant  
Julie Elkjær Møller, forældrerepræsentant  
Maja Michailoff, forældrerepræsentant 
Ulla Jørgensen, forældrerepræsentant  
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant-suppleant  
 
Christina Rinaldo (CR), medarbejderrepræsentant 
2 Elevrådsrepræsentanter  
 
Lotte Kragh Thomsen (LLC), ledelsesrepræsentant  
Jonas Obeid (JO), ledelsesrepræsentant + referent 

 Afbud:  
Julie, Christian, Simon 

Bilag RG Ordensregler 
Nye ordensbekendtgørelse 
PP om Mangfoldige børnefællesskaber 

 
 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden  SP 

 
Dagsorden er godkendt. 

 

 

Punkt 2 15 min. 
D 

Nyt fra bestyrelsen SP 

Evaluering forældremøde  
Sommerfrokost – efter sidste møde? 
Forplejning til møderne (Maja) 

Evaluering af forældremøde: 
Der var 22 tilmeldte, men kun 4 dukkede op. Emnet blev vurderet som relevant og interessant af 
de fremmødte. Lotte udarbejder en "bagreklame", som sendes ud til alle forældre. 
Det blev drøftet, om man fremover kan lave mere målrettet forkommunikation om oplæggets 
indhold for at øge deltagelsen. 
 
Sommerfrokost: 
Der er tradition for en sommerfrokost efter det sidste møde. Forpersonen har foreslået den 19. 
juni. Bestyrelsen arbejder videre med planlægningen. 
 
Forplejning til møderne: 
En forældrerepræsentant foreslog, at man dropper forplejning til møderne for at spare penge, da 
skolen har et stort underskud. Lotte oplyste, at det årligt koster ca. 5.000 kr. Lotte nævner, at 
bestyrelsesarbejdet er frivilligt og tidskrævende, og at en mindre forplejning er rimelig. 
Det blev foreslået, at man fremover kan tilmelde sig mad for at reducere spild. 
Det blev besluttet, at spørgsmålet tages op igen ved næste skoleårs begyndelse. 



 

Verdensmålsmesse: 
Det blev drøftet, om skolebestyrelsen bør være synlig på verdensmålsmessen for at skabe 
opmærksomhed om bestyrelsens arbejde. 
 

 

Punkt 3 15 min. 
O 

Nyt fra ledelsen LL 

Sygdom 
Strategisk program 
Trivselsmåling (hvis resultaterne er kommet) 
Ny struktur på skoleområdet i Københavns Kommune 

Sygdom: 
Der blev givet en status på seneste sygdomstal. Samlet set ligger vi under både Københavns 
Kommunes måltal og gennemsnittet. Der ses en svagt stigende tendens på skolen, mens tallene 
er svagt faldende i KKFO’en. 
 
Strategisk program: 
Ledelsen er i gang med afslutningen af skolelederuddannelsen. Jonas har gennemført første del 
som efteruddannelse, da han ikke var ansat under den oprindelige periode. 
Vi arbejder nu på at færdiggøre et strategisk program og en handlingsplan, som skal 
implementeres over de næste tre år. 
 
Overskrifter for det strategiske program: 

• Elevtilpasset undervisning 
• Elevens mestring 
• Eleven i centrum 
• Professionelle Læringsfællesskaber (PLF) 
• Teamstruktur og målsætning 
• Fælles ansvar for læringsmiljøer 
• Ledelsens systematiske deltagelse i undervisningen og fælles aktiviteter 
• Kompetenceløft af ressourcepersoner 

Der udarbejdes konkrete strategier under hver overskrift, som efterfølgende implementeres 
gradvist over en treårig periode. 
 
Trivselsmåling 2025: 
Skolen har modtaget den nyeste trivselsmåling. Den gennemgås først i TRIO’erne for skole og 
KKFO, derefter i MED, og til sidst i medarbejdergruppen. Herefter præsenteres resultaterne for 
skolebestyrelsen. 
 
Ny struktur på skoleområdet i Københavns Kommune: 
Der er vedtaget en ny områdestruktur, hvor antallet af områder reduceres fra fem til fire. 
Fremover vil hvert område have to områdechefer: én for skoler og én for dagtilbud og klynger. 
Vores nuværende områdechef, Morten, flytter til Amager og overtager ledelsen der. Vi får i 
stedet Line fra Nørrebro, som tidligere har været i området som fagchef. 
 
Besøg fra Arbejdstilsynet: 
Skolen har haft besøg af Arbejdstilsynet. Desværre var både arbejdsmiljørepræsentanten og 
suppleanter på ferie under besøget. Der blev foretaget en rundgang uden bemærkninger. 
Arbejdstilsynet vender tilbage den 2. juni. 
 

 
 

Punkt 4 10 min. 
O 

Nyt fra KKFO JO 



 

Nye skolestartere 
Overgang fra børnehave til skole 
Pædagogisk dag 
Årshjul 
Barsel fra 1. juni 

Opstart af nye skolestartere:  
Det er gået rigtig godt indtil videre. Et super stærkt team vi har derovre, som arbejder rigtig godt 
sammen. Vi har startet 37 børn. Børnene er inddelt i 3 grupper, og så har vi et opsamlingsheat 
med børn der har det lidt svært. I midt juni vil Lucas, Ditte og BHK-leder, Liv, inddele dem i 
klasser.  
 
Overgangsarbejde: 
Vi har haft en rigtig god og grundig proces med overlevering fra børnehaverne. Først Lucas og 
senere Ditte har besøgt alle relevante børnehaver. Overleveringsmøder blev afholdt, hvor det 
blev vurderet nødvendigt. 
Dette arbejde har givet os et solidt kendskab til børnegruppen allerede inden opstart, hvilket har 
gjort det muligt at tilpasse tilbuddet efter børnenes behov. Det håber vi vil kunne mærkes positivt 
på sigt. 
 
Pædagogisk dag: 
I sidste uge havde vi en pædagogisk dag, hvor hele pædagoggruppen var ude af huset. Her 
arbejdede vi bl.a. med at udvikle et årshjul for temaer og didaktiske, pædagogiske forløb i det 
kommende skoleår. 
Dagen bød også på besøg af firmaet Motor Skilled, som holdt oplæg og introducerede os for 
forskellige bevægelsesaktiviteter, vi fremover kan bruge i det daglige arbejde i KKFO’en. Det var 
en inspirerende og udbytterig dag. 
 
Årshjul: 
Det nye årshjul for KKFO’en blev gennemgået. Det vil desuden blive sendt ud og lagt op på 
skolens hjemmeside. 
 
Barsel: 
Jonas går på barsel den 1. juni og er tilbage den 1. september. 
 

 
 
 
 
 

Punkt 5 10 min. 
O 

Nyt fra medarbejder CR/PÆD 

 

Verdensmålsmesse: 
Verdensmålsmessen er blevet afholdt og blev evalueret tidligere i dag. Generelt var der stor 
tilfredshed med forløbet. 
 
Afgangsprøver: 
Der afholdes i øjeblikket afgangsprøver, hvilket betyder, at gymnastiksalen er lukket. Snart 
begynder også de mundtlige prøver. 
 
Lejrskolesæsonen: 
Lejrskoleaktiviteterne starter i morgen. 

• 2.D bliver første klasse afsted og holder lejrskole i egne lokaler med en udflugt til 
Roskilde. 



 

•  
5. klasse skal på lejrskole i området omkring Kalundborg. 

•  
8. klasse skal til Bornholm. 

 
Sidste skoledag for 9. klasse: 
Den 16. maj er 9. klassernes sidste skoledag – store karameldag 
 
TR-valg: 
Der har været tillidsrepræsentantvalg blandt lærerne. Christina fortsætter som TR i yderligere to 
år. 
 
Lokaler og renovering: 
Der er blevet indrettet et nyt billedkunstlokale, og arbejdet med at renovere lokalet til håndværk 
og design er i gang. 
 

 

Punkt 6 15 min. 
O 

Nyt fra elevråd 
- Projekt med skolegården 

Agnes, Ella 
og Frida 

 

Projekt med skolegården: 
Elevrådet har haft besøg af By, Rum, Skole, som har hjulpet med at udarbejde et spørgeskema, 
der er sendt ud til eleverne. Formålet er at få input til, hvordan skolegården kan blive mere grøn 
og indbydende. 
 
En central mærkesag for elevrådet er at skabe mere grønt ved portområdet samt etablere et 
stilleområde, hvor der er mulighed for ro og fordybelse. 
 
 
Der er et ønske om flere udendørs opholdssteder – særligt til de ældste elever. Mange 
aktiviteter, som udskolingen i dag laver i frikvartererne, kunne med fordel foregå udenfor, hvis 
rammerne var til det. 
 

 
 

Punkt 7 
 

25 min. 
D 

Mangfoldige børnefælleskaber LL 

PP sendes til bestyrelsen og gennemgås på mødet den 7. maj 
 

Præsentation af Mangfoldige Børnefællesskaber 
På skolebestyrelsesmødet præsenterede Lotte den kommende reform Mangfoldige 
Børnefællesskaber. Formål er at sikre, at flere børn – herunder børn med særlige behov – 
fremover kan gå i deres lokale skole eller dagtilbud. 
Frem for at henvise børn til specialtilbud uden for almenområdet, skal læringsmiljøerne styrkes, 
så de i højere grad kan rumme forskellighed. Fokus vil være på at støtte hele fællesskabet – 
ikke kun det enkelte barn. 
 
Nøglepunkter i reformen: 

• Fra 2025 får skolerne flere ressourcer og større handlefrihed til at iværksætte støtte 
hurtigt, fx gennem: 

o Flere voksne i undervisningen 
o Overgangspædagoger 
o Øget kompetenceudvikling 



 

• Visitation til specialtilbud ændres, så det fremover kun gælder børn med varige og 
omfattende behov. 

• BUF Flex-midler overgår til skolerne selv. 
• Pilotprojekt med Nest-klasser starter i 2026/27, hvor børn med og uden særlige behov 

undervises sammen. 
• Reformen indfases gradvist frem mod 2036 og gennemføres med inddragelse af 

medarbejdere, forældre og elever. 
•  

Ændringer i skoledagen: 
Fra næste skoleår reduceres undervisningstiden med én time om ugen for lærerne, hvilket giver 
mere tid til forberedelse. 
 
Kommunikation til forældre: 
Det blev drøftet, hvordan forældre bedst informeres om mangfoldige børnefællesskaber og dens 
betydning. Lotte understregede, at man ikke kan kommunikere om konkrete børn, men at 
generel og åben kommunikation til alle forældre er vigtig. 
 
Der blev foreslået et webinar, hvor forældre kan få information om hvad det går ud på, børnesyn 
og pædagogiske tilgange i relation til Mangfoldige Børnefællesskaber. 
 

 

Punkt 8 
D 

15 min. 
O/D 

Ny ordensbekendtgørelse LL 

Hvordan passer det til vores ordensreglement og hvordan skal det kommunikeres? 

 
Udskudt til næste gang 
 

 

Punkt 9 
 

5 min. 
B 

Evt. Alle 

 

En repræsentant spørger om man kan melde ud i god tid om forældremøde i klasserne. Det er 
oplevet i en klasse, at det var en uge før.  

 
 

Punkt 10 
 

5 min 
B 
 

Kommende møde SP 

Ordinære møder: 
 
19/6-25  
 
Bestyrelsens møde: 
 
 
Morgenkaffe 
 
2/6 – Den lille skole: Simon, Maja, Jesper 
 
 
 
Kommende emner: 
Digitalisering contra bøger 
 



 

Skoleledelsen – strategiske program og skoleplan 25/26 
 
Ny ordensbekendtgørelse  
 
 
Ulla kommer ikke til næste møde 
 

 
 
 

Derudover kan det for skolebestyrelsen være relevant at blive orienteret om:  
- En årlig status på antal lærere, pædagoger og elever 
- En årlig status på medarbejderens trivsel 
- Status på elevernes fravær 
- Status på antal indskrevne elever i 0. klasse, samt procentsats for udsivning. 

Derudover skal skolebestyrelserne på almenskolerne årligt drøfte inklusionsopgaven. Ledelsen skal 
fremlægge, hvorledes ressourcerne til opgaven er prioriteret. Dette fremgår i henhold til Børne- og 
Ungdomsudvalgets mål for inkluderende fællesskaber i strategien Vores Børn – Fælles Ansvar. 
 
 
 
 
 


